

Title (en)

Set of boot and binding device for the boot to a sports article without lifting

Title (de)

Aggregat von Schuh und Bindungsanlage ohne Hebung für diesen Schuh an einem Sportgerät

Title (fr)

Ensemble chaussure et dispositif de fixation sans soulèvement de la chaussure à un article de sport

Publication

EP 1319424 A1 20030618 (FR)

Application

EP 02025848 A 20021119

Priority

FR 0116083 A 20011211

Abstract (en)

The fixing comprises a movable part and a base (12) fixed to the ski. The movable part comprises a connecting part (14) coupled to the boot which has a curved profile by which it is supported on the base. A small rod (16) connects the connecting part to the base. The connecting part can tip from a bottom position to a top position relative to the base. The movable part comprises a stop surface which in its bottom position engages a stop surface (30) connected to the base in order to prevent the curved profile from separating from the base.

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif de fixation d'une chaussure à un article de sport, du type comportant une partie mobile (14, 16) et une embase (12) solidaire de l'article de sport, du type dans lequel la partie mobile comporte un organe de liaison (14) à la chaussure qui est destiné à être accroché à la chaussure et qui comporte un profil courbe (20) par lequel il est en appui sur l'embase (12), et une bielle (16) qui relie l'organe de liaison (14) à l'embase (12), du type dans lequel l'organe de liaison (15) est susceptible de basculer d'une position basse à une position haute par rapport à l'embase (12), caractérisé en ce que la partie mobile (14, 16) du dispositif de fixation comporte une surface de butée (28, 17) qui, au moins en position basse de l'organe de liaison (14), coopère avec une surface de butée (26, 30) liée à l'embase (12) pour empêcher le profil courbe (20) de l'organe de liaison (14) de s'écartier de l'embase (12). <IMAGE>

IPC 1-7

A63C 1/28; A63C 9/20

IPC 8 full level

A63C 1/28 (2006.01); **A63C 9/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 1/28 (2013.01); **A63C 9/20** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0914844 A1 19990512 - STYLUS S P A [IT]
- [DA] WO 0013755 A1 20000316 - SALOMON SA [FR], et al

Cited by

EP2696949A4; WO2012128690A1; US9101816B2; US9782665B2; US8801025B2; US8857823B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1319424 A1 20030618; FR 2833179 A1 20030613; FR 2833179 B1 20040130; NO 20025946 D0 20021211; NO 20025946 L 20030612

DOCDB simple family (application)

EP 02025848 A 20021119; FR 0116083 A 20011211; NO 20025946 A 20021211